



PAC-04-23/011

Annex 1 - Cost Proposal

must be placed in a separate envelope

الملحق 1 عرض التكلفة

يجب وضع الملحق المالي في ظرف منفصل

#	البند Item	الكمية QTY	الوحدة UNIT	السعر الافرادي Unit Price	السعر الاجمالي Total Price
1	<p>قيمة شراء 670 بطاقة مطبوعة على كلا الوجهين تعمل بتقنية ال NFC البطاقات مطبوعة على كلا الوجهين بلونين أو بالأبيض والأسود وفق طلب المنظمة.</p> <p>Cost of 600 NFC voucher printed on both sides</p> <p>Cards are printed on both sides two colors or (black and white) according to PAC request.</p>	670	بطاقة Card		
2	<p>تقديم نظام قسائم الكترونية لشراء الطعام الطازج, تعمل بتقنية ال NFC تضمن حماية و محدوبة الوصول و تجهيز و تدريب 10 نقاط بيع في منطقتي ارمناز و دركوش على مرحلتين مدة كل مرحلة 3 اشهر بنظام تسجيل و تعقب المشتريات.</p> <p>المرحلة الأولى: أشهر 4 – 5 – 6 (470 مستفيد *3) المرحلة الثانية: أشهر 10 – 11 – 12 (200 مستفيد *3)</p> <p>Providing an electronic voucher system for the purchase of fresh food, working with NFC technology, to ensure protection and limited access, and equipping and training 10 points of sale in the areas of Armanaz and Darkush in two phases, with a period of each phase of 3 months, with a registration and tracking system for purchases.</p> <p>The first phase: April – May – June months (470 BNfs*3) The second phase: October – November – December months (200 BNfs*3)</p> <p>خدمة تسليم السلع باستخدام نظام القسائم الالكترونية واستخدام أجهزة ذكية مزودة بطابعة حرارية لطباعة الايصالات لكل عملية تسليم (عدد الأجهزة المطلوبة 12 جهاز)</p> <p>Goods delivery service using the electronic voucher system and the use of smart devices equipped with a thermal printer to print receipts for each delivery (the number of devices required is 12 devices)</p>	2010	خدمة تسليم مستفيد delivery service beneficiary		
المجموع الكلي - Total Price					
الضريبة في حال توفرها - Fees (kdv) if applicable					
تكاليف أخرى (في حال توفرها) - Other costs (if applicable)					
السعر النهائي الكلي - Total price					

[End of Cost Quotation]

توقيع المورد	ختم المورد